
 Zápis č. 2 / 2021

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Bítovčice, konaného dne 24. 2. 2021  od 17:30 hodin 
na obecním úřadě.

Ověřovatelé zápisu: Mudr. Monika Kostková, Mgr. Tomáš Hruška
Zapsala: Tamara Eliášová
Zastupitelé: Bendová, Buš, Dvořáček, Eliášová, Hruška, Kostková, 

Palečková
Občané: R. Zimola, J. Dvořáček

Program jednání:
1. Zahájení, připomínky k zápisu č. 1 / 2021
2. Majetkové záležitosti
3. Obecní lesy
4. Dohoda vlastníků provozně souvisejících vodovodů 
5. SVAK, JUDr. Zmátlová 
6. Zaměstnanec obce 
7. Různé 
8. Závěr

Jednání:  
Bod 1) Zasedání zahájila starostka obce. Seznámila přítomné s programem jednání. Byl 
projednán zápis ze zasedání č. 1 / 2021. Připomínky k zápisu nebyly podány.
Návrh na schválení programu jednání č. 2 / 2021 a schválení zápisu ze zasedání č. 1/ 2021.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Bod 2) Majetkové záležitosti
• Pan Vladimír Matula nabídl obci odkup lesního pozemku, o výměře 839 m2, par. č. 

221/5 v k.ú. Horní Bítovčice. Na minulém zasedání starostka  mylně informovala o 
požadované ceně, která je 30.000 Kč, cca 36,-Kč/m2. Návrh na vklad půl napůl.

Návrh na schválení odkupu lesního pozemku par.č. 221/15 o výměře 839 m2 a podpis 
smlouvy
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

• Pan Milan Votava zaslal žádost o odkup části pozemku par.č. 38/25 a 182/2 v k.ú. 
Dolní Bítovčice. Důvodem je zázemí pro stavbu domu. Na své náklady zhotoví 
geometrický plán.

ZO předběžně souhlasí a bere na vědomí

• Jihlavská vrtná s.r.o. zaslala  cenovou kalkulaci na statické zajištění komunikace  a 
zhotovení zábradlí u  Křížkových, cena 103 358,- Kč bez DPH. Bude součástí žádosti 
o dotaci s Fondu Vysočiny.

Návrh na schválení nabídky od firmy Jihlavská vrtná s.r.o.  na statické zajištění komunikace
Výsledek hlasování: pro 6 , proti 0, zdržel se 1 Eliášová
Usnesení č. 3 bylo schváleno.
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• Starosta hasičů Radek Zimola informoval o návrhu pana Kamila Musila o prodeji 
pozemku v jeho vlastnictví na stavbu garáže, hasičárny, v návaznosti na problémy 
stavby garáže za KD. Starostka navrhuje vypracovat studii, zjistí možnosti.
Pan Dvořáček Jan  na návrh či na vizualizaci oslovit vysokou školu.

• V červnu končí předplatné na právní informační systém Epis, přišla nabídka od fimy 
Atlas Softwarwe na systém Codexis, (dříve obec využívala) nabídka na 3 roky 
32.000,- bez DPH.

Tento systém je přehlednější a má více funkcí, smlouvy, řešení životních situací. 
Návrh na schválení zakoupit  právní informační systém Codexis
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0
Usnesení č. 4  bylo schváleno

Bod 3) Obecní lesy  
Starostka  obce  přednesla  zprávu  o  hospodaření  v  obecních  lesích  za  rok  2020,  kterou 
vypracoval  odborný  lesní  hospodář  pan  Mráz.  Zpráva  bude  přílohou  zápisu.  Domluveno 
30.000. sazenic dubu, cena není známa. Musí se brát, co je! Sazenice obecně nejsou.
Těžební práce p. Kostka, p. Štěrba, lesní školka – Jiří Chlupáček.
ZO bere na vědomí
Starostka  informovala,  že  na  pěstební  práce  je  problém  sehnat  zodpovědnou  firmu  i 
pracovníky. 
Dvě nabídky na pěstební práce:
Zedník Antonín, Velké Meziříčí a Almea s.r.o.. Ceny prací jsou přibližně stejné, u některých 
činností levnější u pana Zedníka. Nevylučuje se možnost spolupráce i s jinými firmami.
Návrh na schválení pěstebních prací od firmy Zedník Antonín
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

Bod 4)  Dohoda vlastníků provozně souvisejících vodovodů 
Starostka obce seznámila zastupitele s návrhem  Dohody vlastníků provozně souvisejících 
vodovodů, která je třeba pro provozování vodovodu dle zákona. Tato pro obci Kozlov.
Návrh na schválení Dohody vlastníků provozně souvisejících vodovodů mezi obcí Kozlov na 
straně jedné a obcí Bítovčice, Kozlov, Vysoké Studnice a městysem Luka nad Jihlavou na 
straně druhé v předloženém znění a pověření starostky obce podpisem smlouvy.
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0
Usnesení č. 6  bylo schváleno.

Bod 5) SVAK, JUDr. Zmátlová 
Maily a dokumenty od JUDr. Zmátlové přeposlány zastupitelům obce:
28.1.   - vyjádření na  Krajský úřad Kraje Vysočina ve věci opětovného rozhodnutí o 
nákladech řízení z rozhodování záležitosti o vydání vodohospodářského majetku (první 
rozhodnutí)

- proti druhému rozhodnutí bude zpracována správní žaloba a do výroku o nákladech 
řízení podám odvolání k ministerstvu vnitra, pokyn od obce

2.2. - rozhodnutí KÚ o změně výše nákladů ve věci vydání majetku – obec podala odvolání

11.2. - vyjádření SVAK Jihlavsko k návrhu obce na náhradu nájmu za další období -od 
KúKV- obec žádost o vyjádření

16.2. - výzva MV vyjádření k podkladům rozhodnutí – odvolání SVAK- obec podala žádost 
o vyjádření 
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16.2. - Výzva MV k vyjádření se k podkladům rozhodnutí - též k odvolání SVAK-žádost o 
podání vyjádření
21.2. - zaslaný návrh správní žaloby ke Krajskému soudu v Brně, proti rozhodnutí KúKV
23.2. - žádost o prodloužení lhůt KúKV
ZO bere na vědomí

Bod 6) Zaměstnanec obce
Starostka informovala, že pro letošní rok nebude podpořeno vytvoření pracovního místa v 
rámci veřejně prospěšných prací pro JM. Navrhuje ho přijmout do pracovního poměru, bez 
dotačního titulu, na pracovní úvazek 8 hodin, na období 7.měsíců - úklid veřejného 
prostranství, sečení trávy, opravy obecního majetku.
Návrh na schválení přijmout do pracovního poměru JM na období 7.měsíců
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0
Usnesení č.7 bylo schváleno

Bod 7)  Různé
Informace:
- SMJ s.r.o. už nebude, v rámci svozu velkoobjemového a nebezpečného přijímat pneumatiky
-  firma Lapek a.s. ukončila k 31.1. provoz prodejny. Nový nájemce pan Polák podepsal 
nájemní smlouvu, nájem  cca 6.000 Kč za měsíc.  Obci žádá o možnost spolufinancování. 
Starostka navrhuje přispívat částkou ve výši nájmu.  Musí se dořešit forma financování a 
částka
- žádost o uspořádání sbírky použitého textilu od Diakonie Broumov, s.d. - návrh – uspořádat  
v polovině dubna, v návaznosti na situaci spojené s nákazou covidem 19. 
- Inspekční zpráva od České školní inspekce pro Mateřská škola Bítovčice,p.o., doporučení- 
zařazovat vhodné metody vzdělávání, spolupráce se základní školou 
- Výroční zpráva o poskytování informací podle zákona č. 106/19999 Sb. , o svobodném 
přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů, za rok 2020, ze dne 15.2.21. Nebyly 
doručeny žádné žádosti
ZO bere na vědomí všechny body
- MUDr. Kostková navrhuje zvýšení platu starostky. Po diskusi je navrženo zvýšení do  
maximální možné výše, dle nařízení vlády o výši odměn členů zastupitelstev územních 
samosprávných celků. Zvýšení od března 2021.
Návrh na schválení výše platu starostky obce  do  maximální možné výše
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1 Bendová
Usnesení č. 8  bylo schváleno.
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Bod 8) Závěr
Zasedání bylo ukončeno paní starostkou obce v 19:30  hod. Další zasedání se uskuteční 
ve středu 31.3.2021 od 17:30 hodin.

Zápis obsahuje 4 listy a 1 příloha, byl vyhotoven ve dvou stejnopisech.

Přílohy:
Prezenční listina

Ověřovatelé zápisu:

Tomáš Hruška  ……………………………. 

Monika Kostková …..…………………………..

………………………………   ……………………………
Eva Bendová Petr Buš
starostka obce místostarosta obce
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U S N E S E N Í  č.  2 / 2021

ze zasedání zastupitelstva obce Bítovčice ze dne 24. 2. 2021

Zastupitelstvo obce:

B E R E   N A   V Ě D O M Í :

1. Odkup části pozemků par.č. 38/25 a 182/2 v k.ú. Dolní Bítovčice
2. Zprávu o hospodaření v obecních lesích za rok 2020
3. SVAK, informace JUDr. Zmátlová
4. Všechny body v 7. různé

S C H V A L U J E: 

1. Program jednání  č. 2 / 2021  a schválení zápisu ze zasedání č. 1 / 2021 7-0-0
2. Odkup lesního pozemku par.č. 221/15 o výměře 839 m2 a podpis smlouvy 7-0-0
3. Nabídku od firmy Jihlavská vrtná s.r.o.  na statické zajištění komunikace 6-0-1
4. Zakoupení právního informačního systému Codexis od Atlas Software 7-0-0
5. Nabídku pěstebních prací po kůrovcové kalamitě od Antonína Zedníka 7-0-0
6. Uzavření dohody a souhlasí s návrhem dohody vlastníků provozně souvisejících 

vodovodů mezi obcí Kozlov na straně jedné a obcí Bítovčice,Vysoké Studnice, 
Kozlov a městysem Luka nad Jihlavou na straně druhé v předloženém znění. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostku k podpisu této dohody a dále ke všem dalším 
úkonům ve věcech souvisejících s touto dohodou a jejím předmětem potřebným 
k naplnění vůle smluvních stran 7-0-0

7. Přijmout do pracovního poměru JM na období 7.měsíců 7-0-0
8. Výši platu starostky obce do maximální možné výše dle nařízení vlády o výši odměn 

členů zastupitelstev územních samosprávných celků. 7-0-0

……………………….. …………………………
Eva Bendová Petr Buš
starostka obce místostarosta obce

V Bítovčicích dne 25. 2. 2021
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